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ZAPISNIK

s 5. sjednice Uprarmog vije6a DrZarrnog arhiva uZagrebu, odrZane 07. oLu1ka2024. godrne
na adresi Florijana Andra5eca 18, Zagreb, s podetkom u 10:15 satr r zavr5etkom u 10:45 satr.

Pfisutni ilanovi (lpru:;nog viieca: dr. sc. Dinko iutura, dr.sc. Nenad Bukvic, Drjana Cenger,
dipl. oec. i Mihaela Barbaric, prof.

Nenazodni dlanovi Upravnog vijeia: IvanaPrgin, prof.

Ostali prisutni'. LeljkaDmitrus Puric, rawateljica, Darko Rubdii, arhivski savjetnik i Dan4ela
Milovac, voditeljica Odjela zapravne i opce poslove

Dnevni red:
l. Verifikacija zapisnika 4. sjednice Uprar,nog vrjeia od 23. silednja Z0Z4
2. DonoSenje Izv.ye56a o izvr5enju programa rada DrZavnog arhiva uZagrebu 2a2023.

godinu
3. Usvajanje 2. rebalansa Financijskog plana DrZavnog arhiva u Zagrebu 2a2023. godinu
4. Dono5enle Izvjeiia o izvrienju godi5njeg Financijskog plana DrZar,nog arhiva u

Zagrebu 2a2023. godinu
5. Financijskr planza2024. godinu
6. Ramo

Dnevni red prihvafen je kao u pozivu na sjednicu, bez primjedbi i dopuna.

Ad. r)
Zapisnik s 4. sjednice Uprarmog vijeia DrZar,nog arhiva u Zagrebu od 23. silehja 2024.
godine dostavljen Je svim dlanovima Uprar,nog vr.1e6a DrZavnog arhiva u Zagrebu
elektronidkim putem 30. srjednja 2024. godine.
ilanovi upravnog vrje6a oditovali su se o ovoj todki dner,nog reda kako sliyedi:
1. dr. sc. Dinko iutura ZA
2. dr.sc. Nenad Bukvii ZA
3. Dijana Cenger ZA
4. Mihaela Barbaric ZA
Zakljudak:
Verificiran je zapisnik 4. sjednice Upravnog vije6a DrZar,nog arhiva u Zagrebu od 23. silecnla
2024. godine.

Ad.2)
Darko Rubdii napomenuo je kako su svi zaprimlli Izvje5ce o radu strudnih odjela DrZar,nog
arhiva u Zagrebu u 2023. godini te je ukratko izrio glavne aktivnosti u prerhodnoj godini.
Pozvao j e sve prisutne da se uklj ude u raspravu.
Dijana Cenger je primjetila kako u izvje56u nisu navedene investic4e koje su odradene u
2023. godini, narodito poslovi oko obnove zgrade. Takoder, kod sredivarya se ne navode

I



detalji o arhivistidkom sredivanju i obradi fondova i zbirki u smislu navodenja todnih kolidina
gradiva koje se srecluje i kolidine gradiva nakon sredivanja, a radi vidijive promjene u
kolrcinama.
Predslednik, dr. sc. Dinko iutur4 je napomenuo da Flrvatski drLavni arhiv priprema novi
obrazac zatzradu Izv.le5ca o radu kako bi svi arhivi imali unificirane obrasce. Darko Rubdic
se nadovezao da je Hrvatsko arhivsko vrlece jo5 pnje nekoliko godina imenovalo
Povjerenstvo za Lnificrranje Izvje5ia o radu za sye arhive.
dr.sc. Nenad Bukvic se slaZe s izredenim primjedbama uz napomenu da treba biti rijed o
Izvje5cu o radu DrZavnog arhiva u Zagrebu a ne samo strudnih sluZbi. Napominje 

-da 
je

potrebno navesti kolidinu arhivskog gradiva kole je obradeno kao i gradiva kojeje urevizili.-
Mihaela Barbaric je predloZila da se pripremi zasebno izvje5ie o konstrukcilst<o1 oUnovi ioje
ce se priloZiti uz ve6 izradeno i dostavljeno Izvje56e o radu strudnih odjela. N4rhaela Barbanc
je dodala da jeDAZG svjestan problematike u nadinu izrade izvje5ia te se podelo raditi na
izradi novog obrasca prema Uputama zaizradu godiin;eg rzv.leStqa o radu trlela javne uprave
ko.1e1e doni;elo JVhnrstarstvo pravosuda iuprave 2022. godtne. Taj 6e r. -od.l-koristitr dok
se ne zaprime unificirani obrasci za sve arhive od HDA.
Predsjednik, dr. sc. Dinko Cutura, predlale da se prihvati IzvjeS6e o izwienju programa rada
DrZarmog arhiva uZagrebu 2a2023. godinu uz primanje na manje svih primjedbi te se
prihvaca posebno dono5erye aneksa ovom izvje5iu.
Clanovi Uprar,nog vr.leia su o ovom prijedlogu glasali kako sliiedi:
l. dr sc. Dinko Cutura ZA
2 dr.sc. NenadBukvrc ZA
3 Dr.lana Cenger ZA
4 Mihaela Barbaric ZA

Zaklj udak:
Prihvaca se IzvjeSce o izvr5erl u programa radaDrLatmog arhiva u Zagrebu za 2023. godinu
uz primanje na manje svih primjedbite se prihva6a posebno dono5enje aneksa ovom izvjeSiu.

Ad.3)
Dr.lana Cenger smatra da nema smisla glasati o nedemu Sto je ve6 usvojeno i potpisano.

Predsjednik, dr. sc. Dinko iutura, predlaieda se o ovoj todki donese zakljudak da jeZ.
rebalans Financijskog planaDrZarmog arhiva uZagrebuza2023. godinu primljen nazrwrJete
je pozvao dlanove da se rzjasne o prijedlogu zakljudka.
Clanovr Uprarmog vijeia o ovom prr.ledlogu su glasali kako shjedi:
I dr. sc. Dinko iutura ZA
2 dr.sc. Nenad Bukvic ZA
3. Dijana Cenger ZA
4 Mihaela Barbaric ZA

Zak lj ucak:
Prima se na manje Izvje5ie o 2. rebalansu Financrjskog plana DrZavnog arhiva uZagrebuza
2023. godinu.

Ad.4)
Darko Rubdi6 je izvijestio da su sva financijska sredstva u 2023. godini utro5ena planski i
namjenski za stavke za koje su i dobivena. Iz vlastitih sredstava financirala se nabava opreme
kao i usavr5avanje zaposlenika.
Dijana Cenger smatra da, kao i kod todke 3., nema smisla glasati o nedemu 5to je vei
usvojeno i potpisano.



Predsjednik, dr. sc. Dinko eutura, predlaie da se o ovoj todki donese zakljudak da je lzvjesce
o izvr5enju godiSnjeg Financljskog plana DrZar,nog arhiva uZagrebu za7023. godinu
primljeno na znanje te je pozvao dlanove da se izjasne o prijedlogu zakljudka.
ilanovi Uprawog vijeia o ovom prr.ledlogu su glasali kako slijedi:
l. dr. sc. Dinko iutura ZA
2. dr.sc" NenadBukvi6 ZA
3. Dijana Cenger
4. Mihaela Barbaric

3. Drja:ra Cenger
4. N4rhaela Barbaric

Zaklju(,ak'.
Prima se na znanje Izv1e56e o izvrienju godi5nleg Financijskog plana DrZavnog arhrva u
Zagr ebu za 2023 . godinu.

Ad. s)
Ravnateljic a,ZeljkaDmitrus Puri6, osvmula se na najzradajnije stavke na koja ce se tro5iti
sredstva u 2024. godini.
Dijana Cenger je napomenula kako nisu prrkazana sredstva za obnow na Sto se rarmateljica
nadovezala da je Ugovor, kojim su nam dodr.leljena sredstva za obnolu, zaprimljen prije l0-
ak dana te da ie ta sredstva biti prikazana l. rebalansom.
Predsjednik, dr. sc. Dinko iutur4 predlaZe da se prihvati Financr.lski plan DrZar,nog arhiva u
Z_agr ebu za 2024 godinu.
Clanovi Uprarrnog vrjeia o ovom prijedlogu su glasali kako slijedi:
l. dr. sc. Dinko iutura ZA
2. dr.sc. NenadBukvi6 ZA

ZA
ZA

ZA
ZA

ZA
ZA

Zaklj udak:
Prihvaca se Financrjski plan DrZar,nog arhiva uZagrebuza2024. godinu.

Ad.6)
Rar,nateljic a, ZeljkaDmitrus Puri6, napominje kako 6e Arhiv intenzivno raditi na tome da se
aZurno i prema ispra."nom vremenskom redosljedu donose potrebne odluke Upravnog vijeia
te predlaZe da se, u situacijama kad je zbog kratkih rokova u kojima se odluke ponekad
moraju donositi oteZano odrZavanje sjednica u prostor4ama DrZavnog arhiva u Zagrebu, iste
ubuduce odrZavaju putem ZOOM aplikacije. Svi potrebni matenlali za sjednicu i dalje ce
svima biti dostavljeni putem e-maila. Na taj ie nadin poslovanje bitijednostavnrle r aZumije.
N. Bukvi6 moli da se zapisnrk ubuduie dostavi svima na urad a da se potpisuje na sjednici.
Clanovi Uprarrnog vijeda o ornm prijedlozima su glasali kako slijedi:
1. dr. sc. Dinko Cutura
2. dr.sc. Nenad Bukvic
3. Dijana Cenger
4. N4rhaela Barbaric

Zakljudak:
Prihvada se odrZavanje sjednica putem ZOO}y'r aplikacije kao i nadin potpisivanja zapisnika

ZA
ZA



Zapisnidar.

Danijela Milovac

\,,c,og*-,-

Predsj ednik Uprarmog vij eia

dr. sc. Dinko Cutura
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